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ZAPISNIK 
št. 900-4/2018-1 

2. seje Sveta staršev  dne, 6. 3. 2018 
s pričetkom ob 18. uri v prostorih šolske knjižnice 

 
Prisotni:  
Ravnatelj g.Tomaž Čeplak, pomočnica ravnatelja ga. Jasna Žic,  svetovalna delavka ga. 
Darja Vezjak, razredničarka ga. Breda Kvar, ga. Tina  Erjavičnik, ga. Staša Bračko, ga. 
Janja Uršič, ga. Amanda Mayer,ga. Mojca Kavnik, ga. Bojana Rojs, ga.Tanja Maček Štuhec,  
ga. Mirjam Pinter Kavran, ga. Petra Moškon, ga. Mateja Korošec, ga. Dragica Missia, ga. 
Mateja  Logar, ga. Darja  Kozar, g. Darko Emeršič,   ga. Lucija Gorenšek, ga. Tanja Miličič,  
ga. Božena Šmirmaul 
 
Ostali prisotni : g. Milenko Ačanski, ga. Karmen Mauko  
g. Ačanski je bil prisoten na osnovi pooblastila staršev učencev 6.b razreda. Ravnatelj pojasni 
pravila izvolitve predstavnika staršev, zato se z razredničarko go.Kvar dogovorijo, da bodo dne 
13.03. sklicali roditeljski sestanek 6.b razreda na katerem bodo formalno imenovali predstavnika 
staršev. 
Tako sta gospod Ačanski in gospa Mauko bila v funkciji predstavnikov 6.b. 
 
DNEVNI RED: 

1. Potrditev zapisnika 1. seje  
2. Obravnava dogodka v 6. b razredu 
3. Letno poročilo za leto 2017 
4. Določitev in potrditev članov šolskega sklada 
5. Razno 

   

                                                                        K 1 

 
Sejo Sveta staršev  je vodila  predsednica Sveta staršev ga.Darja Kozar   
 
Predstavila je zapisnik 1. seje Sveta šole in prisotni so zapisnik potrdili. 
 
SKLEP 1: Potrdi se zapisnik 1. seje   
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G. ravnatelj je predstavil   dogodek  pri pouku gospodinjstva v 6. b razredu  dne 10. novembra 
2017.  
O dogodku je bil ravnatelj seznanjen dne 23.11.2017 s strani staršev. Nato je sledilo zbiranje 
podatkov in razgovori z udeleženci. Učiteljici je bil izrečen opomin pred prekinitvijo delovnega 
razmerja. Starši so zahtevali opravičilo in učiteljica  se je otrokom ob prisotnosti svetovalne 
delavke opravičila. Januarja je bil sestanek učiteljskega zbora 6. razreda z namenom reševanja 
problemov v razredu. 1. ferbuarja smo imeli roditeljski sestanek v 6. b razredu. V začetku 
februarja je prišlo obvestilo o izrednem inšpekcijskem nadzoru s strani MIZŠ v zvezi s tem 
dogodkom.  
Inšpektor MIZŠ je zbral izjave o dogodku, izdal je opomin in naročil, da se sprejme protokol o 
takojšnjem pretoku informacij in podal dva predloga , katera je šola že realizirala. 
Ga. Žic je dodala, da dogodka ne zanikamo, menimo pa, da je bil dogodek v medijih in inštitucijah 
napačno predstavljen. 
G.Ačanski je predstavil svoje videnje dogodka in predvsem izpostavil nedopustnost le-tega. 
Poudaril je, da se kakršne koli disciplinske težave nikakor ne smejo reševati z fizičnim 
kaznovanjem. Njegov največji očitek je ta, da starši predmetnega razreda niso dobili zadostnih 
povratnih informacij o uvedenih postopkih in sankcijah, zato so ukrepali po uradni poti pri zunanjih 
institucijah. 
Razvila se je živahna razprava v katero se je vključila večina prisotnih.  Predsednica je 
predlagala, da vsak pove svojo zgodbo. 
Razredničarka  Kvar je povedala, kaj vse poskuša narediti, da bi bili otroci motivrani in bolj 
vodljivi.  Redno se z njimi pogovarja in poskuša sproti reševati probleme.  
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G. Ačanski je vprašal, če so  otroci res tako nemogoči.  
Ga. Vezjak je povedala, da smo pri reševanju  problematike omenjenega razreda  s soglasjem 
staršev pri posameznikih  vključili tudi zunanje institucije.  
Nekateri starši so se vprašali, kako bomo po tem dogodku vrnili učiteljem avtoriteto.  
Predsednica je po dolgi, glasni razpravi povzela, da če je ravnatelj naredil napako, bo za to pri 
pristojnih inštitucijah odgovarjal, učiteljica bo odgovarjala za svojo napako in bo ustrezno 
sankcionirana. Nepotrebno pa je bilo v zgodbo vplesti medije, ki so naredili šoli s svojim 
poročanjem veliko škodo in šolo po nepotrebnem oblatili. 
Udeleženci so se strinjali, da je do neljubega dogodka in naknadnih dejanj prišlo zaradi napake v 
komuniciranju. Predlagali so, da če se bodo ponovno pojavili problemi, bodo starši o tem 
seznanili predstavnike staršev,  ti pa se bodo obrnili na razrednike, svetovalno službo, ravnatelja  
oz. pomočnico ravnatelja. 
Na odgovornih osebah šole pa leži dolžnost informiranja prizadetih staršev o vseh ukrepih in 
postopkih, ki so zaradi kakršne koli problematike stekli. 

SKLEP 2: Izboljšati je potrebno komunikacijo med otroki, starši in zaposlenimi v šoli. 
 
 

K 3 

 
G. ravnatelj je na kratko predstavl letno  poročilo, katerega so udeleženci prejeli pred sejo. 
G. Ačanski je vprašal, zakaj ni v poročilu omenjenih vseh dejavnosti (n.pr. šahovskega krožka). V 
razpravo se je vključila tudi ga. Miličič in predlagala, da bi se šola udeleževala športnih tekmovanj 
v različnih športnih panogah. Ravnatelj je pojasnil, da se trudimo omogočiti udeležbo šole na 
večini športnih tekmovanj, da vseh želja žal ni možno izpeljati zaradi organizacije pouka. 

SKLEP 3: Svet staršev potrjuje, da je seznanjen z letnim  Poročilom  za leto 2017. 
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G. ravnatelj je predstavil šolski sklad. Naloga sklada je, da se z zbranimi  sredstvi omogoča  
otrokom  iz finančno šibkejših družin udeležbo na obšolskih dejavnostih in nabavo raznih  
rekvizitov za otroke v skladu z začrtanimi cilji. Denar pridobiva sklad z različnimi prireditvami na 
šoli in s pomočjo donacij. 
Sklad  mora imeti  sedem članov – štiri predstavnike staršev in tri predstavnike učiteljev 
Do sedaj so bili v skladu le dva predstavnika staršev ga. Kozar in ga. Lobenwien in učitelji ga. Žic, 
ga. Kreševič in g. Raičevič. Na seji sta bili potrjeni novi članici sklada ga. Pinter Kavran in ga. 
Kavnik.   
 
SKLEP 4: Svet staršev je  imenoval in potrdil  člane šolskega sklada, s strani staršev ga. 
Kozar in ga. Lobenwien, ga. Pinter Kavran in ga. Kavnik in s strani šole ga. Žic,  ga. 
Kreševič in g. Raičevič. 
 

K 5 

 
Pod točko razno se je  pohvalilo izvedbo božičnega bazarja  in predlagalo, da se naslednje leto  
izvede v telovadnici, kjer je več prostora. 
G. Pinter Kavran je pohvalila izvedbo predstave Zvezdica zaspanka ob kulturnem prazniku. 
Pohvalila  je učiteljice in učence, ki so vložili v predstavo veliko truda . 
Pohvalila je izvedbo šole v naravi  v februarju v Velikih Lokah za 3. razred.  
Udeleženci sveta šole so predlagali, da bi se nabavil na zunanjem igrišču koš za košarko . 
Ga. Miličič je tudi v točki razno opozorila, da na problem slabe komunikacije in da imajo včasih  
starši  občutek, da ni odziva na njihova opozorila o problemih. Konkretno je opozorila na problem 
z razrednim učiteljem v šolskih letih 2014/15 in 2015/16 in dejstvu, da ni obveščeno o korektivnih 
ukrepih, ter izrazila razočaranje, da je razredništvo temu učitelju bilo dalje zaupano naslednji 
generaciji otrok. 
Udeleženci so vprašali kako je s šolo v Bresternici. G. ravnatelj je povedal, da so imeli z 
podžupanom ogled šole in da je zgradba v slabem stanju. Predlog je, da jo prevzame v 
upravljanje gospodarski sektor  MOM,  da  se bodo opravila najnujnejša popravila, da zgradba ne 
bo ogrožala mimoidočih. Podružnična šola se ne bo  ukinila, ker je otrok dovolj, le denarja za 
sanacijo trenutno ni. 
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G. Kavnik je vprašala, kakšne so možnosti, da bi se organiziralo varstvo  otrok v  času poletnih 
počitnic. Varstvo organizirajo zunanji izvajalci, potrebujejo le prostor, katerega bi lahko dobili v 
prostorih krajevne skupnosti. 
Pogovor je nanesel tudi na organizacijo zimskih šol v naravi. Ravnatelj je povedal, da je zelo 
težko dobiti možnost udeležbe šole v naravi v okviru CŠOD. Izvedba šole v naravi na drugih  
smučiščih pa je za nekatere starše prevelik strošek.   
 
 
Sestanek je bil zaključen ob 19.50 uri. 
 
V Kamnici, 6. 3. 2018 

Zapisala: 
Nevenka Merhar 

 

 Predsednica Sveta 
staršev 

 
Darja Kozar 

 


